



# Openbaar Dorpsraad Overleg

**Datum:** 31-10-2024 Zaal 3 Oelbroeck

**Aanvang:** 19:30

**Aanwezig:** Maria, Frans, Peter, Patty, Katja, Hanny, René, Arno

**Afwezig:** Emiel, Tamara, Henk

**Bezoekers:** Petra van Duren, Henriette Thijssen (liberaal LvC), Gerard Jansen, Doreen de Hoog, Huberiet Vollenberg, Martien en Riek Mahler, Henry Pennings

**Notulist(e):** René

## Openbare vergadering dorpsraad.

### 1. Opening en vaststellen agenda

*Is er ten aanzien van één van de agendapunten sprake van een tegenstrijdig belang => nee.*

### 2. Ingekomen post, mededelingen en vragen:

- a. Mail Sociom. *Mag gepubliceerd worden in Dorpsblad en in SSAT. Hanny koppelt terug*
- b. Mail Rekenkamerrapport Kernendemocratie Land van Cuijk. *Was ter kennisgeving*
- c. Mail Inventarisatie interesse DSI/snelheidssmiley. *We vinden het erg arbeidsintensief. Fons zal dit bekijken in het kader van de WIU.*
- d. Mail Pieter Jans en Marianne Aerts, 4 en 5 mei. *Betreft estafette lopen. Dorpsraad wil dit wel ondersteunen. Patty koppelt dit terug aan Marianne, maar we nemen niet het initiatief*
- e. Mail Subsidieregeling Kernendemocratie KernenCV's en Inwonersinitiatieven. *Muziek café en Carnavalsvereniging zijn al door gemeente goedgekeurd*
- f. Mail C.V. D'n Uutlaot. *Vrijdag 22 november. Iedereen is welkom.*
- g. Mail Hanny Markerink. *Aandacht voor lokale ondernemers. Commissie ondernemers is hier mee bezig.*
- h. Mail gemeente Uitwerken omgevingsvisie *Is de 25 ste november. Niemand voelt zich geroepen om er naar toe te gaan*

### 3. Notulen vorige bijeenkomst

Goedgekeurd zonder opmerkingen



# Openbaar Dorpsraad Overleg

## 4. Overig

- a. Gis systeem [toelichting Fons]  
Systeem om aan te geven in de fysiek ruimte (openbare ruimte) waar wat gewenst is. Kan bv voorstel zijn voor verkeersremmende maatregelen. Dorpsraad heeft een account gekregen om er gebruik van te maken. Werkgroep Groen zou dit goed kunnen gebruiken. Fons zal WIU commissievergadering beleggen en op SSAT en in de TROTS een stukje plaatsen.
- b. De gemeente stuurt met enige regelmaat een persbericht naar [info@dorpsraadsinttunnis.nl](mailto:info@dorpsraadsinttunnis.nl)... Wil de vergadering deze doorgestuurd krijgen? Of zien ze het nieuws wel in de Trots en op SSAT?. Mag doorgestuurd worden naar [allen@dorpsraadsinttunnis.nl](mailto:allen@dorpsraadsinttunnis.nl)
- c. Taakverdeling commissies werkgroepen na afscheid Jos
- Trots: Patty er bij
  - Gemeentehuis zonder Jos
  - Nieuwjaarsreceptie Arno
  - 4 mei herdenking: Arno
  - Gedecoreerde: Arno
- d. Vrijwilligers nieuwjaarsreceptie, er zal een appje gestuurd worden om te inventariseren wie mee doet.
- e. Ondernemers Maria  
Er is overleg geweest van de commissie. Enquête in gedachte, Gaan stukje in dorpsraad en SSAT schrijven om te promoten. Commissie wil graag mail adres: [ondernemers@dorpraadsinttunnis.nl](mailto:ondernemers@dorpraadsinttunnis.nl). Tip van uit de vergadering is om ook kamer van koophandel register te gebruiken om zo alle ondernemers te vinden.
- f. Ideënbus: Jaarlijkse terugkerend activiteit "Poppendokter". SSAT gaat dit oppakken. Patty wil gaat meedoen met Hanny.

## 5. Speerpunten Dorpsraad:

- a. WIU stavaza [vast agenda punt] => geen nieuws
- b. Kernen C.V. stavaza [vast agenda punt] => geen nieuws
- c. Verbinden
- i. Servicebureau verenigingen [stavaza door Frans]  
Kapstok stichting is bij elkaar geweest. Er is een huishoudelijk reglement gemaakt. Financieel plaatje en boekhouding programma zijn ook geregeld. **Besluit:** Kapstokstichting staat dus. Wordt losgekoppeld van Dorpsraad en resterend budget wordt overgeboekt.
- d. Communicatie:
- i. Kombord. Spandoeken die eromheen staan worden als steeds hinderlijker beschouwd. Nemen we mee te zijner tijd in wethoudersoverleg.
- ii. Agendacommissie => geen info
- iii. Trots [vast agenda punt]
- Voorwoord, 16 november
  - Duim
  - Henk met GIS (WIU)
  - Ondernemers
  - Nieuwjaarsreceptie



# Openbaar Dorpsraad Overleg

- e. Levendig en ondernemend dorp
- i. Kermis 2025  
Wordt weekend 4 tot 6 juli ivm schoolvakantie, 4 daagse etc.  
Agenda:
- Vrijdagavond top 100 muziek.
  - Zaterdag, de jeugd, maar nog niet ingevuld.
  - Zondag, wielerronde, Ajem van eigen bodem, BBQ 500 personen
- Zaterdagmiddag is dus nog open. Gedacht wordt aan iets voor de basisschoolkinderen/gezinnen. Bruisendebrink wil graag input van de Dorpsraad. **Besluit:** Dorpsraad zal klein werkgroepje oprichten om dit in te vullen. Voorstel is om Ouderraad erbij te betrekken Maria en Katja gaan het werkgroepje vormen.
- ii. Afsluitbare fietsenstalling bij de rotonde [Arno]  
Marcel van Elzen, raadslid, heeft idee om er enige bij de rotonde te plaatsen. Dorpsraad moet dan wel alles doen, dus ook beheer.  
In overleg **besluiten** we dit niet te doen, Arno zal terugkoppeling doen.

## 6. Overdacht: voorzittershamer René/Hanny

## 7. Rondvraag en sluiting

Patty, zijn de groepfoto's gelukt. Ja, staan nu op Stack.

Hanny, als we gebak doen in Oelbroeck, dan moeten we dit bestellen bij Oelbroeck. Dus niet zelf bestellen en regelen zoals ik nu per ongeluk heb gedaan.

Frans: omgevingsfonds voor windmolens en zonneparken. Geen bijzonderheden

Bezoekers

Doreen. Er zijn ook "nieuwe" inwoners die zeer positief zijn over de bruisendheid van het Dorp.

Henriette Thijssen (Raadslid liberaal LvC). Complimenten aan de dorpsraad. En er zijn binnenkort thema-avonden over vuurwerk en geurveranderingen. Iedereen mag aansluiten bij deze thema-avonden.

Gerard, wat is de achtergrond van koop lokaal van André Zegers. Dorpsraad denkt lokale ondernemers ondersteunen, wat prima is.

Martien: spreekt dank uit aan de dorpsraad over wat er allemaal gepresteerd is de laatste jaren

Henry, kinderen vinden sminken ook zeer leuk. Iets misschien voor de kermiszaterdag